
Zasedání č. 3  

Komise: Komise dopravní (dále jen DK) 

Datum: 1.3.2023 

Přítomni: Šnajdr Vít, Jelínek Dominik, Kaiserová Jana, Fedorovič Radim, Lebeda Martin, Malík 

František, Nocar Richard 

Omluveni: Jirásek Zdeněk, Prokop Bedřich 

Neomluveni: Bartl Zdeněk 

Hosté: Kateřina Kuchařová – referent TO, OSM, Dana Ladrová – ODSH, Kateřina Gygalová 

- ODSH, Lukáš Seifert- starosta města 

Příští jedn.: 5.4.2023 malá zasedací místnost, Vlašský dvůr 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis z 22. zasedání komise dopravní ze dne 1.3.2023, 

 

 

II. RM souhlasí s prodloužením vyhrazeného parkování pro Oblastní charitu v ulici 

Trebišovská 

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                             Termín: 15.4.2023  

 

 

III. RM ukládá městské policii provádění kontrol v okolí Bartolomějská a Pirknerovo 

náměstí 

 

Zodpovídá: Ing. Václav Mareček                               Termín: 25.4.2023  

 

 

 

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

 úvodní slovo – jednání komise zahájil místopředseda komise Vít Šnajdr, který konstatoval, že 

je přítomno 7 členů z celkového počtu 10 členů, dopravní komise (dále jen DK) je tedy 

usnášeníschopná. Dále přednesl návrh programu jednání, schválen byl beze změn. 

a) Projednání předložených žádostí:  

*   Oblastní charita- žádost o prodloužení parkovacího místa 

         Paní Miroslava Tomíšková, vedoucí střediska Charitní služby, žádala o prodloužení 

nezpoplatněného vyhrazeného parkovacího místa pro „Terénní vůz pečovatelské služby“. Rozhodnutí 

o povolení zvláštního užívání platné do 1.4.2023 bylo schválené Radou města 24.3.2021 

 DK odhlasovala jednoznačné ANO  

*Zrcadlo Hloušecká  

JuDr.Bedřich Prokop navrhl instalaci bezpečnostního zrcadla v ulici Jiřího z Poděbrad při výjezdu 

z Hloušecké ulice. 

Fedorovič- s větším autem (delší kapota) je trochu problém, musí se pomaleji najíždět, než 

vyjedeme. 

Nocar- navrhl zrcadlo umístit na protější dům, toto však vyvrátila paní Ladrová, že je to v rozporu se 

zákonem. 

DK – Po krátké diskuzi shoda NE. Tím, že je ulice J. z Poděbrad jednosměrná, není z ní velký provoz, 

zrcadlo není kam umístit.  

  



 

*David Herold – parkovací místa před provozovnou Potoční ulice 

Pan David Herold požádal Město Kutná Hora o pronájem 4 parkovacích míst pro zákazníky před jeho 

provozovnou firmy Gardina.cz s.r.o. v Potoční ulici č.p.170. 

DK nejdříve zjistila, o které místo se jedná, jelikož č.p. 170(sklad) se nachází jinde než ukazoval 

nákres. Po telefonátu panu Heroldovi, který se omlouvá, že zaslal chybné údaje, komise rozhodla 

materiál odložit.  

Členové komise se shodli, že 4 místa jsou moc, navrhnuto max. 2 parkovací místa v závislosti na 

zjištění počtu provozoven v okolí. 

TO má za úkol zjistit kolik prodejen/provozoven se na adrese Potoční č.p. 240 (prodejna Gardina) 

nachází.  

*Anna Kellerová – zákaz parkování na konci ulice Bartolomějská 

Paní Anna Kellerová podala stížnost ohledně parkování naproti jejímu domu. Projíždějící auta jezdí 

blízko jejího domu a poškozují fasádu (opravena v roce 2018- z fondu regenerace města), špinavou 

vodou, sněhem. Navíc řidiči nerespektují již namalované značení. 

Šnajdr navrhl zvýšit policejní dohled nad dodržováním předpisů a parkování. Připomněl celkovou 

rekonstrukci města - Dopravní generel. Bez nového uspořádání Pirknerova náměstí se momentálně 

žádné změny dělat nedají. 

Ladrová připomněla, že pokud nedodržují toto značení, nebudou respektovat ani rozšíření tohoto 

značení a souhlasila se zvýšenou policejní kontrolou. 

Dopravní komise se opět shodla NE. 

 

b) Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

* Zmapování pohybu kamionové dopravy v Kutné Hoře 

 Na příštím jednání DK paní Kaiserová popíše celou problematiku a kroky, které jsou potřeba 

v této oblasti učinit. Jedním z nich bude zmapování tranzitní kamionové dopravy, se 

zaměřením na pouhý průjezd či zastavení v KH.  

 TO ověří, zda bylo umístěno DZ – průmyslová zóna na Skalce a zašle fotografii. 

 

 Šnajdr  připomněl existenci Dopravního generelu a nutnosti rozhodnout se, která varianta je 

pro Město nejlepší.  

 

 TO zašle DK odkazy na dopravní generel a požádá paní Daňkovou o podklady z osadních 

výborů. 

 

 Pan starosta seznámil členy DK s obchvatem I/2 přes Pučery, úpravou křižovatky ke Skalce, 

Zastávkou v Kouřimské a Seifertových sadech a projektem „Uhelná ulice“ 

 

 Šnajdr požádal starostu o plány obchvatu. 

 

 Jelínek vznesl dotaz na pana starostu, zda bude Komise cestovního ruchu 

 

 Fedorovič – Pozval členy DK na akci „ Den českých drah“  

                 A seznámil komisi s plánem ČD, spěšné vlaky, spoje po hodině do Prahy     

 

 

 Závěr: Pan Šnajdr poděkoval členům za účast a jednání komise ukončil. 

 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      

4) Reakce rady města:   
 

 

 

 

Zapsal: Kateřina Kuchařová 

 

 

 

Elektronicky ověřil:  Vít Šnajdr 

 


